

## 國立臺灣師範大學碳中和目標

人類文明的進化，大學扮演關鍵的角色，臺師大以「取之於社會，用之於社會」精神，持續人才培育與研究發展，更善盡社會責任，臺師大承諾碳中和目標，以「2030年減少50%碳排放，2048年達成完全碳中和目標」積極回應全球氣候變遷，並配合政府2050淨零排放政策，以生活轉型的策略展開校園淨零綠生活，推動減碳行動方案，達成碳中和目標。

## NTNU's Carbon Neutral Claim

National Taiwan Normal University (NTNU) recognizes that a university has to play an essential role in the evolution of human civilization and promises to be carbon-neutral by 2048 in response to Taiwan's 2050 Zero Emission policy and UN 2030 Agenda – Sustainable Development Goals (SDGs). In addition to continuing to cultivate talents and develop research, the university will fulfill social responsibilities and increase impacts. NTNU aims to reduce carbon emissions by 50% by 2030 and achieve complete carbon neutrality by 2048 through net-zero green life, energy efficiency, low-carbon emission electricity, and green energy.